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Štev: 901-10/23 
Datum: 13. 03. 2014 
 

Z A P I S N I K 
 
23. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 13. 03. 2014, z 
začetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi Izvir hotela Radin. 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je pozdravil prisotne, začel 23. redno sejo Občinskega 
sveta. Ugotovil je, da je prisotnih 16 članov Občinskega sveta.  
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Andreja BREZNIK, Marija GROSMAN, Erik IVANUŠA, Jožef KAGER, Marija KUPLJEN, Janez 
KONRAD, Gorazd Rudolf KOVAČIČ, Kristjan KÜČAN, Miroslav MADON, Marija MARIČ, 
Zlatko MIR, Franc PELCL, Franc ŠKROBAR, Anton ŠONAJA, Jožef TOPLAK in Marko 
VAUPOTIČ. 
 
OPRAVIČENO ODSOTEN/A:  
 
OSTALI PRISOTNI: Goran OHMAN , Las Prlekija, Nataša MITEV, predsednica NO, 
Valerija ŽINKOVIČ, vrtec Radenci, Franc KNAUS, Saubermacher, Mojca MAROVIČ, Jasna 
Divjak, Davorin ZAMUDA,  Nataša TOPLAK in Zdenka ZADRAVEC,  vsi OU Občine Radenci. 
 
NOVINARJI: 
BORIS EDŠIDT - KTV Radenci, Miha ŠOŠTARIČ, dopisništvo Večera  
 
 
AD 2 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA  
         SVETA RAZPRAVA 
 
Predsedujoči je prebral odgovore na vsa zastavljena vprašanja. 
  
Predsedujoči je dal predlagani zapisnik v razpravo. 
 
G. MARKO VAUPOTIČ je povedal, da ima pripombo na zapis njegovega vprašanja, kajti 
predlagal je, da se zapiše, da se postavi znak za prepoved vožnje tovornjakov že v 
križišču v Grabonošu, kjer je znak za Gornjo Radgono. 
 
Po podanih pripombah je predsedujoči dal zapisnik na glasovanje. 
 
S 16 glasovi ZA od prisotnih 16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
  
 
SKLEP št. 271/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 22. redne seje Občinskega sveta 
Občine Radenci, ki je bila 06. 02. 2014. 
 
 
AD 3. INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je članice in člane Občinskega sveta seznanil z 
dejavnostmi župana med obema sejama.  



- Povedal je, da se pojavljajo težave pri izgradnji vodovoda krak C, zaradi nesprejetega 
proračuna v Občini Ljutomer, kajti brez proračuna vodilne občine se ne morejo izvajati 
plačila. Ker je županja podala odstopno izjavo kot vodilni partner, je želela da se zadeve 
prenesejo na drugo občino. Na koordinaciji županov UE Gornja Radgona je bilo rečeno, 
da to ni mogoče izvesti, saj zadeve že preveč dolgo trajajo in vse pogodbe so narejene 
na Občino Ljutomer, kot vodilno občino. 

- Pri izgradnji vodohrama ob Kapelski cerkev so se zadeve uskladile tako, da se bo 
gradnja odmaknila cca 15 metrov od cerkve. Škofija se s predlogom strinja, tako da se 
bodo lahko dela pričela takoj po prejemu spremembe gradbenega dovoljenja. 
Sprememba PGD pomeni stroške novelacije PGD, ki so neupravičeni strošek in jih bo 
pokrivala Občina radenci v višini 100%. 

- Povedal je tudi, da gradnja vrtca poteka nemoteno, začeli so postavljati že stene, tako 
da je mogoče videti kaj več kot zemeljska dela. 

- Pri sanaciji plazu, naj bi sodelovala tudi vojska, vendar  je  12.3.2014 g. Koračin 
sporočili, da tega ne morejo narediti. Izbrani izvajalec opravlja sanacijska dela.  

- V decembru smo odprli zbirni center, ki deluje vsako soboto od 8.-12. ure. Občani 
pridno odvažajo snovi, ki jih ne morejo odložiti doma. 

- Ob kulturnem prazniku smo pripravili prireditev, vendar je bila udeležba na sami 
prireditvi slaba. 

- V sredo in v četrtek je bila s strani Agencije za kmetijske trge  opravljena kontrola, za 
investicijo v PGD Hrastje Mota in LD Boračeva. Ugotovljeno je bilo, da je bila  investicija 
opravljena dobro.  

 
 
AD 5  OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 23. redne seje. 
 
PREDSEDUJOČI je predlagal spremembo dnevnega reda in sicer, da se točka AD 16 
Prestavitev Las Prlekija prenese na točko AD 5, iz razloga, da poročevalec g. Ohman ne 
bo čakal po nepotrebnem. 
 
Predsedujoči je dal predlog dnevnega reda v razpravo. 
 
ERIK IVANUŠA je predlagal dopolnitev dnevnega reda in sicer z obravnavo dveh sklepov, 
katere je obravnaval Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in GJS: 
 

1. PREDLOG: 
OS Občine Radenci poda predlog Državnemu zboru RS za sprejem Uredbe za 
uvedbo vračila povratne plastične embalaže v trgovinah. 
 

2. PREDLOG: 
Občina pristopi k spodbujanju prodaje nepremičnin prvenstveno mladim družinam, 
ki živijo na območju občine Radenci na način, da se stanovanjske stavbe, ki so v 
lasti občine prodajo zainteresiranim za dejansko vrednost in en po tržni ceni in na 
način obročnega odplačila predmetne nepremičnine. 

 
Predsedujoči je predlagal, da se predlog g. Ivanuša uvrsti na 17. točko dnevnega reda.  
 
Pripomb ni bilo, zato je predsedujoči dal dnevi red s spremembami in dopolnitvami na 
glasovanje: 
  
S 16 glasovi ZA  od prisotnih 16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 



DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  
2. Obravnava in sprejem zapisnika 22. redne seje Občinskega sveta 
3. Informacija o dejavnosti župana med sejama 
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda  
5. Predstavitev Las Prlekije 
6. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov  
7. Predlog sklepa o določitvi  cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na 

območju Občine Radenci  
8. Predlog sklepa o prenosu vaškega vodovoda Hrašenski Vrh-graba na javni vodovod 
9. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavod za turizem in šport Radenci« - II. 

obravnava 
10. Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za izvajanje obveznih  

občinskih gospodarskih javnih služb urejanja javnih in drugih površin v Občini Radenci 
– II. obravnava  

11. Predlog Odloka o uporabi sredstev proračunske rezerve Občine Radenci za leto 2014- 
hitri postopek 

12. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o letnem načrtu razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2014 

13. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o letnem načrtu pridobivanja 
nepremičnega premoženja Občine Radenci za leto 2014 

14. Obravnava in sprejem Letnega programa izvajanja javne službe zbiranja določenih 
vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Radenci za leto 2014 

15. Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cen obvezne občinske gospodarske 
javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine 
Radenci 

16. Poročilo NO 
17. Predlog sklepov podanih na Odboru za varstvo okolja, urejanje prostora in GJS  
18. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
 
 
AD 5 PREDSTAVITEV LAS PRLEKIJE 
 
Uvodno predstavitev delovanja LAS Prlekija je podal g. Goran OHMAN. 
Občinski svetniki so se seznanili z delovanjem in funkcijo LAS PRLEKIJA. 
 
 
AD 6 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  
 
FRANC PELCL je povedal 
da ta odlok prepoveduje kurjenje v naravi. Potrebno bi bilo odlok spremeniti tako, da 
lahko vsak občan kuri manjše količine na njivah, ali suho travo. V primeru ne spremembe 
odloka, se naj obvesti Medobčinski inšpektorat in redarstvo, da se za predmetna dejanja 
ljudi ne kaznuje.  
 
MIRO MADON je povedal 
da so sosednje občine  11. 3. 2014  podpisale pogodbo  o sofinanciranju kolesarskih stez 
ob reki Muri. Predmetni  projekt je vreden 800 tisoč €, zato ga zanima zakaj v ta projekt 
ni vključena tudi naša občina. 
 
ANTON ŠONAJA je povedal,  
- da je potrebno spremeniti 88. člen pravilnika, ki prepoveduje kurjenje v naravi, saj se 

občani pritožujejo, da redarji to kurjenje pridno kaznujejo. Kaznujejo vse, ki kurijo 
doma na vrtovih, travnikih, njivah... Potrebno je spremeniti ta člen, ali pa obvestiti MIR, 
da se občanov za te zadeve ne kaznuje.  



- Zanimalo ga je zakaj še vedno stojijo table ; letni bazen, kavarna in drugi objekti, če jih 
pa že dolgo časa ni. Kdo je odgovoren, da se te table umaknejo. 
  

GORAZD KOVAČIČ je 
vprašal, kako je z optično povezavo v H. Mota. 
 
MARKO VAUPOTIČ je predlagal:  
- Ker vojska ne bo sodelovala pri sanaciji plazov z izkopom jarka predlaga, da se za 

leto 2015 namenijo za KS finančna sredstva za izkop teh jarkov, kjer bi bila kot 
prioriteta. 

- Vprašal je kakšen je lahko črni scenarij, če občina Ljutomer ne sprejme proračuna. 
Kaj pomeni to za izgradnjo vodohrama pri cerkvi na Kapeli?  

- Strinja se s predhodnimi razpravami  o kurjenju. Že lansko leto smo se pogovarjali o 
tem, in bilo je obljubljeno, da se bo zadeva uredila, kajti okrog čiščenja in kurjenja je 
res težava, da si ljudje ne morejo skuriti manjših stvari. 

- Ljudje sprašujejo kdaj se bodo lahko priključili na optiko,  prispevek so že plačali, ne 
vedo pa kdaj se bodo zadeve realizirale. 

 
JOŽEF TOPLAK je povedal, da se 
- pridružuje svojim predhodnikom v razpravi o kurjenju in se strinja s predlogom, da se 

ljudi ne kaznuje. 
- Prosil je, da bi se na pokopališču na Kapeli naredila ograja do konca stopnic, kajti 

ljudje še zmeraj sprašujejo, kdaj se bo to naredilo. Če KS nima denarja, naj se 
sredstva zagotovijo v proračunu. 

- Povedal je še, če imamo probleme z delovanjem MIR, ga pa dajmo ukiniti. 

 
MARIJA MARIČ je povedala, da 
- na Prisojni ulici – nasproti g. Preloga stoji eno visoko kovinsko ogrodje, kjer visi velik 

kos razcefranega blaga. To ogrodje zelo moti krajane in zato prosi, da se obvesti 
odgovorne osebe, da to ogrodje odstranijo. 

- Zanimalo jo je kako je  s prostori KS, kajti govori se, da ne bo več prostorov nad 
zadrugo, ki so jih koristili kulturniki… Šušlja se o prostorih v zdravstvenem domu, 
vendar ni pravega odgovora. Prosi, da se poda odgovor kulturnim društvom, do kdaj 
so lahko v teh prostorih in kdaj se morajo umakniti iz njih. 

- Povedala je tudi, da vsi imajo v vseh občinah kulturne dvorane, samo mi ne. 
- Povedala je še, da na prireditvah zelo pogreša prisotnost občinskih svetnikov. Na 

koncu je še povabila vse prisotne na prireditev ob materinskem dnevu tj. 22.3.2014.  

 
ZLATKO MIR je povedal,  
- da smo pred leti bili pobudnik, da bi naredili kolesarko, peš, jahalno pot z več vrst 

možnosti rekreacije. Pred časom se je podpisala pogodba o kolesarski poti, vendar 
nikjer ni bilo zaslediti, da bi v tem projektu sodelovala naša občina. V občini letos že 
organiziramo 34. Kolesarski maraton, na katerega prihajalo veliko število kolesarjev. 
Zanima ga, zakaj v tem projektu ne sodeluje naša občina. 

- Vztraja pri tem, da se izgradi pločnik na Kapelo. Res je, da je država znižala sredstva 
za izgradnjo cest, vendar bi bilo potrebno državo prepričati, da občina ta pločnik res 
potrebuje. Potrebno bi bilo pristopiti k pripravi teh projektov. Upa, da se na tej cesti 
ne bo v bodoče nič zgodilo. 



- Zanimalo ga je še, kdaj bo optika v centru Radencev (po sosednjih krajih je že).. 

 
 JOŽE KAGER je prebral 
- pismeno pobudo, ki so jo sprejeli na KS Radenci, ki glasi: 

»OS Občine Radenci predlagamo, da se v proračunu občine Radenci za leto 2015 oz. 
finančnem načrtu KS Radenci zagotovijo sredstva v višini 15.000 € za vzdrževanje 
odvodnih jarkov na območju KS Radenci. Tako zagotovljena sredstva bi KS Radenci v 
naslednjem letu uporabila za reševanje najnujnejših problemov glede odvodnje 
meteornih voda proti reki Muri in vzdrževanju propustov vode na teh odvodnikih.« 

 
- Povedal je še, da imajo v  Apačih novo dvorano in tudi izpostavo knjižnice. Ker je  

sam pred leti predlagal, kako se to naredi in predal tudi nekaj papirjev v zvezi z 
ustanovitvijo, ga zanima, kako daleč je naša občina v tem projektu. 

- Nikakor se ne strinja s kurjenjem, kajti v strnjenem naselju gori ogenj visok tudi do 3 
metre, zato je mnenja, da takšno kurjenje ni priporočljivo, pa čeprav je samo 
čiščenje suhe trave.  

 
ODGOVORI NA ZASTAVLJENA VPRAŠANJA: 
 
 
1. ODGOVOR NA VPRAŠANJA, KI SE NANAŠAJO NA »PREPOVED KURJENJA V 

NARAVI«: 

Za 24. redno sejo Občinskega sveta Občine Radenci je pripravljen: 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu izvajanja obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov na 
območju Občine Radenci – skrajšani postopek, ki zajema predlog rešitve predmetne 
problematike. 
 
PRIPRAVILA:  
Jasna DIVJAK in 
Davorin ZAMUDA 
 
 
2. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKOV: GLEDE PRIKLJUČITVE NA OPTIČNO 

OMREŽJE IN ŠIRITEV V VSA NASELJA NAŠE OBČINE: 
 
V mesecu Marcu 2014 je bila opravljena prva širitev optičnega omrežja na območju že 
izgrajenega OŠO (odprtega širokopasovnega omrežja). Po vseh naseljih, so bili 
ugotovljeni interesenti izmed sivih lis. Ugotovljene so bile tudi proste kapacitete vlaken 
po naseljih, ki so ostale kot neuporabljene pri belih lisah zaradi standardiziranega števila 
vlaken v posameznih optičnih kablih (so 12 vlakenski, 24 vlakenski, 48 vlakenski, 72 
vlakenski in 96 vlakenski kabli). Tako je dodatno omogočenih 61 priključkov na sivih 
lisah. Ker pa vseh sivih lis zaradi nezadostnih kapacitet na optičnih kablih ni mogoče 
priključiti smo v teh dneh pričeli s vpihovanjem dodatnih hrbteničnih optičnih kablov v 
smeri Okoslavec.  
Pričakujemo, da bodo potrebna optična vlakna v smeri Okoslavec od funkcijske lokacije 
Kapela zagotovljena do konca tega tedna, to je do 26.4.2014. Po izvedbi te naloge je 
potrebno izvesti še dodatna montažna dela, katera bodo izvedena v mesecu maju in so 
že ustno dogovorjena, naročilnica še ni izdana. Pričakujemo, da bo spajanje v spojkah v 
jaških in v funkcijski lokaciji končano do konca meseca maja. Takrat je potrebno še od 
posameznih jaškov vpihniti vlakna do naročnikov in jih spojiti v jašku. Na tak način bodo 



vsi zainteresirani naročniki v smeri od funkcijske lokacije Kapela proti Okoslavcem in v 
naselju Okoslavci lahko priključeni. 
Nadaljnja širitev v naselju Hrastje Mota, kjer je potrebna dodatna izgradnja hrbtenice bo 
po naših predvidevanjih izvedena v drugi polovici tega leta ali šele v začetku naslednjega 
leta. Odvisno je od zbranih sredstev priključnin, razpoložljivih sredstev v proračunu 
Občine in aktivnosti upravitelja omrežja. Vsekakor se močno trudimo, da bi bile vse 
zainteresirane sive lise na območju izgradnje OŠO Radenci in v naselju Hrastje Mota do 
železniške proge priključeni čim prej. 
Glede izgradnje optičnega omrežja na območje naselja Radenci,  Občina Radenci nima 
možnosti pridobiti sredstva iz naslova razpisov Evropske skupnosti, saj bele lise, kot jih 
opredeljujejo predpisi EU v naselju Radenci ne obstajajo. Izgradnja v Radencih bi morala 
potekati na komercialni osnovi – izvesti bi jo moral eden izmed operaterjev oz. 
ponudnikov teh storitev. 
 
PRIPRAVIL: 
Janez Ivanuša 
 
 
3. ODGOVOR NA VPRAŠANJE GLEDE NA TABEL: 

Ga. Maučec  iz Zdravilišča Radenci je podala odgovor na vprašanje svetnika Šonaja:  
»zakaj še vedno stojijo table: letni bazen, kavarna in drugi objekti, če le teh že nekaj 
časa ni. Povedala je, da se je Zdravilišče zavezalo, da bo neustrezne table v čim krajšem 
času tudi odstranilo.  
 
PRIPRAVILA: 
Zdenka ZADRAVEC 
 
 
4. ODGOVOR NA VPRAŠANJE G. MADONU IN G. MIRU 

Občina Radenci je vključena v projekt kolesarske steze ob reki Muri. Ob načrtovanju 
projekta v naši občini niso bile planirane investicije.  
 
Pripravila:  
Mojca MAROVIČ 
 
 
 
AD 7 PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI  CEN VZGOJNO-VARSTVENIH PROGRAMOV  
         V JAVNIH VRTCIH NA OBMOČJU OBČINE RADENCI  
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Valerija ŽINKOVIČ, ravnateljica vrtca Radenci. 
 
GA. MARIJA GROSMAN, je povedala, da je predmetni sklep obravnaval tudi Odbor za 
družbene dejavnosti in predlagal: 
 
»Članice odbora se s predlagano ekonomsko ceno vrtca in spremenjeno višino subvencije 
občine za program predšolske vzgoje v Vrtcu Radenci »Radenski mehurčki« strinjajo. 
                                                                                                                    
Glede na to, da trenutno obiskuje enoto na Janževem Vrhu 9 otrok in je formiran samo 
polovični oddelek, izhaja iz predloga cene, da znaša strošek oskrbe na mesec/na otroka v 
tej enoti za približno 77% več kot v enoti Radenci.  
Od 17. 3. do konca marca bo potekal vpis otrok v vrtec za naslednje šolsko leto.  



Predlagajo še, da se počaka na rezultat vpisa otrok za naslednje šolsko leto ter nato 
preveri število vpisanih na enoto Janžev Vrh in nato razmisli o ekonomičnosti te enote 
 
Občinskemu svetu predlagamo naslednje:  
- da preuči in potrdi predlog e. c. vrtca ter višino subvencije občine k predlagani ceni 
                                         Cena:                                Subvencija: 
I. starostno obdobje  435,97 eur   43,00 eur 
II. starostno obdobje 373,42 eur   27,00 eur 
 
                                                                                                                 
Zlatko MIR je povedal, da je predmetni sklep obravnaval tudi Odbor za proračun in 
finance, ki predlaga, da OS obravnava predlagani sklep in poda svoje stališče. 
 
MIROSLAV  MADON je povedal, da se strinja se s tem, da se cena ne bo dvignila za 
starše. Povedal pa je, da se ne strinja z vsebino 3. člena, kjer starši morajo za 
enomesečna odsotnost plačati rezervacijo v višini 50 % plačila. Predlagal je, da naj 
razliko oz. rezervacijo plača občina. 
 
VALERIJA ŽINKOVIČ je podala odgovor g. Madonu in povedala, da se rezervacija plačuje 
tudi v vseh sosednjih občinah, prav tako pa to ni novo v sklepu, kajti starši rezervacijo 
plačujejo že vedno. 
 
JOŽEF TOPLAK je povedal, da občina nameni premalo denarja za nakup didaktičnih 
sredstev. Povedal je še, da država določa normative, le te pa mora  občina izvajati. 
Predlagal je, da se v vrtce uvedejo  javna dela. 
Povedal je tudi, da je potrebno dobro razmisliti o ukinitvi vrtca v Janževem Vrhu, kajti ko 
eno institucijo ukinemo v okolju, potem ta več nikoli ne oživi. 
 
MARIJA GROSMAN je podala odgovor g. Madonu in povedala, da rezervacija v vrtcu ni 
nova, to starši plačujejo že nekaj let. Povedala je še, da je za vrtec v Janževem Vrhu, 
potrebno proučiti ekonomičnost tega vrtca, počakati na rezultate vpisa in se nato odločiti. 
 
MARKO VAUPOTIČ je predlagal, da se cena vrtca ne dvigne za nobeno starostno obdobje.  
Zanimalo ga je tudi, ali je res cena vrtca za drugo starostno obdobje dražja, kot za prvo. 
Povedal je še, da osebje v vrtcu naj ne sprašuje staršev, ki pridejo vpisat otroka v vrtec 
na Kapelo, zakaj ga vpisujejo v ta vrtec. Mnenja je, da vsak starš lahko vpiše otroka kam 
ga želi sam.  
 
ZLATKO MIR je povedal, da so podlaga za izračun EC prav plače staršev, ki kasneje 
določijo v kakšni plačilni razred bo starš razvrščen. 
- Iz poročila je razvidno, da za poslovnega sekretarja in računovodja, ki imata 80 % 

zasedenost delovnega mesta, že občina krije 20 % do polne plače.  
- Sam je mnenja, da ostane enota vrtca na Kapeli, tudi sedaj ko se gradi novi vrtec v 

Radencih. Zdi se mu pa neumestno, da se starše sprašuje kam vpisati otroka in v 
kateri vrtec. 

- Povedal je tudi, da je varstvo otroka na Kapeli dražje kot v Radencih, v Janževem 
Vrhu pa je še ta znesek bistveno višji. Da bomo lahko uspešno vzdrževali vrtec v 
Janževem Vrhu, morajo starši v drugih vrtcih plačati strošek. Če tega vrtca ne bi 
imeli, bi bili stroški bistveno nižji. Potrebno je počakati na vpis in se opredeliti kako in 
kaj s tem vrtcem. Ljudem je potrebno povedati, da  sta zaradi vzdrževanja vrtca na 
Janževem Vrhu vrtec v Radencih in Kapeli dražji. 

- Stavba vrtca na Janževem Vrhu ni v lasti občine, temveč DSU-ja, zato upa, da DSU 
ne bo od Občine zahteval plačila najemnine za vsa ta leta za nazaj. 

 



VALERIJA ŽINKOVIČ je povedala,   
- da je plačilo starša, odvisno od osebnega dohodka. Če pa je kdo od staršev, ki plačuje 

drugo starostno obdobje več kot za prvo, pa zdaj ne pozna odgovora, zato predlaga, 
da se ta starš oglasi v vrtcu, da pogledajo dokumentacijo. Starši morajo dati vlogo na 
CSD in CSD izda odločbo.  

- Osebje v vrtcu- sprašuje zakaj vpis ravno na Kapelo, sama je mnenja, da se to ne 
sme dogajati, zato se bo pogovorila  z zaposlenimi.  

- Računovodkinji in poslov. Sekretarki, glede na normative pripada 80 % delež 
zaposlitve, računovodkinja je varovani delavec, poslovna sekretarka pa ima razliko do 
100 % krito iz tržne dejavnosti vrtca. 

 
ŽUPAN je povedla, da se bo ob vpisu v vrtec Janžev Vrh pripravila analiza, kako naprej. 
 
MIROSLAV  MADON je vprašal kaj je tržna dejavnost vrtca. 
 
VALERIJA ŽINKOVIČ je povedala, da je tržna dejavnost vrtca, dejavnost oddajanje zobne 
ambulante v najem in kuhanje malic za zaposlene vrtca. 
 
FRANC ŠKROBAR je povedal, da je sedaj v vrtcu na Janževem Vrhu res le 9 otrok. 
Sprašuje pa se, kdo je  kriv za posledice. Mnenja je, da so krivi tudi zaposleni vrtca, ker 
so imeli premalo brig, da bi še drugi otroci prišli v ta vrtec. 
Mnenja je, da se je že ob projektiranju novega vrtca razmišljajo o ukinitvi vrtca Janžev 
Vrh in Kapela. Povedal je še, da ima  vrtec v Janževem Vrhu sedež v najbolj zdravi 
stavbi. 
Res je, da ta objekt ni naš, zato predlaga, da OU povpraša na občino Gornja Radgona, 
kako se pridobi ta objekt v last občine. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da so do leta 2002 bile možnosti za prenos tega objekta na 
občino in nobeden ni nič naredil. Poraja se vprašanje ali bo zdaj ta prenos brezplačen. 
Povedal je še, da bo novozgrajeni vrtec izgrajen tudi iz okolju prijaznih materialov. 
Projekt, kakor tudi pridobljeno gradbeno dovoljenje za vrtec je bil narejen že v prejšnjem 
mandatu, tako da je o gradnji odločal nekdo drug in ne ta občinski svet.  
 
MARIJA MARIČ je vprašala ali je potrebno plačati 50 % rezervacije v vrtcih po celi 
Sloveniji ali samo pri nas? Zanimalo jo je še, koliko bi to bremenilo naš proračun, če 
starši tega ne bi plačali. 
 
ZLATKO MIR je podal repliko g. Škrobarju, in povedal, da se strinja z vsemi navedenimi 
trditvami, ne more pa se strinjati s tem, da gremo z glavo skozi zid. Ne more se strinjati 
s tem, da bomo vzdrževali nekaj, kar v prihodnosti ne bo šlo. Grdimo novi vrtec, ki bo 
lep, sodoben in namenjen celi občini. Absolutno pa je za to, da na Kapeli ohranimo 
standard vrtca. Ne strinja pa se s tem, da bi nekdo moral pokrivati neke stroške zaradi   
standarda drugega. 
 
MARIJA GROSMAN je povedala, da so člani odbora predlagali, da se počaka do končnega 
vpisa in se kasneje odloči kako in kaj naprej. Na odboru pa nikoli ni bilo govora o Vrtcu 
na Kapeli. 
 
Ker razprave ni bilo več je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  15 glasovi ZA in 1 PROTI od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 272/10 
 



Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem sklepa o določitvi cen vzgojno – 
varstvenih programov v javnih vrtcih na območju Občine Radenci (s spremembo 
subvencije). 
 
 
AD 8 PREDLOG SKLEPA O PRENOSU VAŠKEGA VODOVODA HRAŠENSKI VRH- 
         GRABA NA JAVNI VODOVOD 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev sklepa je podala ga. Jasna DIVJAK. 
 
ZLATKO MIR je povedal, da sta predmetni sklep obravnavala na skupni seji Odbor za 
proračun in finance in Odbor za gospodarstvo. Bistvenih pripomb ob obravnavi ni bilo, 
zato so predlagali sprejem sklepa v predlagani vsebini. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  16 glasovi ZA  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 
SKLEP št. 273/10   
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sklep o prenosu vaškega vodovoda Hrašenski 
Vrh - graba na javni vodovod. 
 
 
AD 9 PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA »ZAVOD ZA  
         TURIZEM IN ŠPORT RADENCI« - II. OBRAVNAVA 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Jasna DIVJAK. 
 
ANTON ŠONAJA je vprašal kdo bo direktor zavoda. Navedel je še, da je potrebno v 
razpisne pogoje za imenovanje direktorja vnesti, da oseba ni bila kaznovana in da ni v 
kazenskem postopku. 
 
FRANC PELCL je povedal, da se mu za ta zavod zdi trošenje denarja brezpredmetno, zato 
je predlagal, da se gre v postopek, da se ta zavod čim prej ukine. 
 
JASNA DIVJAK je povedala, da je razpis za imenovanje direktorja že bil objavljen. 
Pravkar se pripravlja termin razgovorov za prijavljene kandidate in kandidatke. 
 
ANTON ŠONAJA je vprašal, kako lahko občina objavi razpis, če se sedaj komaj sprejema 
odlok. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da je predmetni razpis objavil Svet JZ TZIŠ in ne Občina. 
 
MARIJA GROSMAN je vprašala,  zakaj se je ta razpis objavil pred sprejetjem oz. drugo 
obravnavo predmetnega odloka. 
 
JASNA DIVJAK je povedala, da je sprejem odloka pristojnost Občinskega sveta, objava 
prostega delovnega mesta pa pristojnost Sveta zavoda. 
 
ERIK IVANUŠA je povedal, da se je na razpis prijavilo 10 kandidatov. Vsi prijavljeni so 
priložili dokazila, da niso bili kaznovani. Razpisni pogoji so bili objavljeni, ker direktorici 



poteče mandat, in javni zavod mora delati. Razlika med starim in novim odlokom je le v  
sprememb strokovne izobrazbe.  
 
MIROSLAV MADON je vprašal, ali bomo v kratkem času sklicali sejo OS, da bomo lahko 
podali soglasje k imenovanju direktorja. 
 
Ker razprave ni bilo več je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA, 2 PROTI  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 274/10  
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o ustanovitvi javnega zavoda, 
»Zavoda za turizem in šport Radenci«, v drugi obravnavi. 
 
 
AD 9  PREDLOG ODLOKA O PREDMETU IN POGOJIH ZA PODELITEV KONCESIJE 

ZA IZVAJANJE OBVEZNIH  OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB 
UREJANJA JAVNIH IN DRUGIH POVRŠIN V OBČINI RADENCI – II. 
OBRAVNAVA  

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Jasna DIVJAK. 
 
ANTON ŠONAJA je vprašal, zakaj se koncesija podeljuje za 15 let.  
 
FRANC PELCL je povedal, da sedaj ni primeren čas za dajanje koncesije, tik pred novimi 
volitvami. Mnenja je, da to delo naj nadzoruje OU. 
 
Ker razprave ni bilo več je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  14 glasovi ZA in 2 PROTI od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 275/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o predmetu in pogojih za 
podelitev koncesije za izvajanje obveznih  občinskih gospodarskih javnih služb 
urejanja javnih in drugih površin v Občini Radenci, v II. obravnavi.  
 
 
AD 11 PREDLOG ODLOKA O UPORABI SREDSTEV PRORAČUNSKE REZERVE 

OBČINE RADENCI ZA LETO 2014- HITRI POSTOPEK 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Mojca MAROVIČ. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  16 glasovi ZA  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 276/10   
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o uporabi sredstev 
proračunske rezerve Občine Radenci za leto 2014, po hitrem postopku.  
 



 
AD 12  PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O LETNEM 

NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE 
RADENCI ZA LETO 2014 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Nataša TOPLAK. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  16 glasovi ZA  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 277/10  
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 
Radenci za leto 2014. 
 
 
AD 13 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O LETNEM 

NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI 
ZA LETO 2014 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Nataša TOPLAK. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  16 glasovi ZA  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 278/10  
 
Občinski svet občine Radenci potrjuje sprejem odloka o spremembah in dopolnitvah 
odloka o letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženjem Občine 
Radenci za leto 2014. 
 
 
AD 14 OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA PROGRAMA IZVAJANJA JAVNE 

SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA 
OBMOČJU OBČINE RADENCI ZA LETO 2014 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev Letnega programa je podal g. Franc KNAUS. 
 
ERIK IVANUŠA je povedal, da je predmetni program obravnaval tudi Odbor za varstvo 
okolja, ki ni imel bistvenih pripomb, zato predlaga OS, da predmetni program tudi potrdi. 
 
Zlatko MIR je povedal, da sta predmetni program na skupni seji obravnavala Odbor za 
proračun in finance in Odbor za gospodarstvo. Bistvenih pripomb na obravnavi ni bilo, 
zato so predlagali sprejem letnega programa v predlagani vsebini. 
 
MARIJA GROSMAN je povedala, da podpira, da so lahko mešani odpadki v manjših 
posodah, vendar jo zanima kaj to pomeni za občane. 
 



PREDSEDUJOČI je povedal, da bo za določitev posod potrebno spremeniti odlok, kjer bo 
potrebno točno določiti, kdo ima lahko kakšno posodo. 
 
JOŽEF KAGER je povedal, da na tabli piše , katere odpadke je mogoče pripeljati na zbirni 
center brezplačno in katere plačljivo ( npr. zeleno vejevje – enkrat piše, da je dostava 
brezplačna, drugič – spodaj pa piše, da je za to vejevje potrebno plačati – 30 € /m3.) 
 
Zanima ga kako je z plačilom teh storitev iz zbirnega centra – kdo to plača. 
 
Če naroči odvoz od doma 3x letno je le ta brezplačen, če pa peljemo stvari v zbirni center 
pa jih mora plačati, zanima ga zakaj je tako. 
 
Povedal je še, da je bil na podjetju register gospodinjstev nekorekten, ker ni zajemal 
vseh gospodinjstev. 
 
FRANC KNAUS je podal  
- odgovor  ga. Grosman in povedal, da sta v Elaboratu dve prilogi – tj. cenik za fizične 

in pravne osebe, kjer je navedeno, da je cena odvisna od volumna odpadkov in 
števila odvoza. Celotni strošek je vezan na količino odpadkov tj. 140 € na tono in na 
koncu se ugotovi koliko odpadkov je bilo prevzeto in nato se po tem obračuna. Da to 
lahko obračunamo občanom rabimo predračunski volumen posod in na koncu še 
obračunski volumen, da lahko dobimo ceno za gospodinjstvo. Navidezno 
zmanjševanja volumna posode pomeni, da bo stranka plačala manj, če bo imela 
manjši volumen.  

- G. Kagerju je povedal, da bo pogledal, kako je zapisano, če je prišlo do napake, bodo 
napako čim prej odpravili, za kar se opravičuje. 

- Kosovni odpadki – obstajata dva možna načina zbiranja- en je na poziv uporabnikov 
od doma do 2 m³ od osebe tj. 3 x letno. Kosovni odpadki v zbirnem centru so 
brezplačno prevzeti do navedene količine, vse kar je več pa je potrebno plačati. 

- Strinja se, da v registru prihaja do pomanjkljivosti. V odloku je zapisano, da mora 
stranka sporočiti podatke o ravnanju z odpadki, ali se odseli ali vseli. 

Ker razprave ni bilo več je dal predsedujoči predlog letnega programa na glasovanje. 
 
S  16 glasovi ZA  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 279/10  
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Letnega programa izvajanja javne 
službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju občine Radenci 
za leto 2014. 

 
 

AD 15 OBRAVNAVA IN SPREJEM ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN OBVEZNE 
OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST 
KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE RADENCI 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev elaborata je podal g. Franc KNAUS. 
 
ERIK IVANUŠA je povedal, da je predmetni elaborat obravnaval tudi Odbor za varstvo 
okolja, ki ni imel bistvenih pripomb, zato predlaga OS, da predmetni program tudi potrdi. 
 



Zlatko MIR je povedal, da sta na skupni seji obravnavala predmetni elaborat Odbor za 
proračun in finance in Odbor za gospodarstvo. Bistvenih pripomb na obravnavi ni bilo, 
zato so predlagali sprejem elaborata programa v predlagani vsebini. 
 
MIROSLAV MADON je povedal, da plačamo zabojnike, kosovne odpadke na poziv in 
odpadke v zbirnem centru. Koncesionar pa proda železo, plastiko..., zato ga zanima 
kakšen je zaslužek tega. Prav tako ga zanima, ali se kaj razmišlja o čipiranju oz. tehtanju 
zabojnikov od vsake stranke. 
 
FRANC KNAUS je povedal, da  njihovo podjetje vse zbrane odpadke odpelje v Puconce. 
Za predmetni zaslužek je potrebno pridobiti informacijo v Puconcih. Odpadno embalažo je 
potrebno oddati družbi za ravnanje z odpadno embalažo.  
Povedal je še, da v Sloveniji tehtanja ni, čipiranje pa je. Ob tem nastajajo stroški 
čipiranja in nalepk, ter strošek čipa, ki ga je potrebno namestiti na avto.  
 
Ker razprave ni bilo več je dal predsedujoči predlog elaborata na glasovanje. 
 
S  16 glasovi ZA  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 280/10  
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Elaborata o oblikovanju cen obvezne 
občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih 
odpadkov na območju Občine Radenci. 
 
 
AD 16 POROČILO NO 
 
Poročilo o delu NO je podala ga. Nataša MITEV. 
 
ANTON ŠONAJA je povedal, da je podanih veliko pripombo na poročilo, napak je polno, 
odgovorne osebe ni. Motijo ga velike tožbe SIM in Mauko… Podjetje Sim nas toži, po 
drugi strani pa jim dajemo delo, kar ni korektno. 
 
MARKO VAUPOTIČ je povedal, da ga zanimajo ugotovitev glede višine vrednosti točke 
NUSZ.Prav tako ga zanima,  kdaj bomo dobili odgovore o nepravilnostih, o delu Dosorja… 
 
MOJCA MAROVIČ je povzela  delitev pristojnosti in odgovornosti župana, OS in OU, ki jo 
definira Zakon o lokalni samoupravi. V imenu OU je izrazila potrebo po konstruktivnem 
sodelovanju v dobro širše lokalne skupnosti.  

 
MARKO VAUPOTIČ je povedal, da ko je vprašal ali prosil za odgovore je točno vedel, kaj 
govori. Potrebno je pojasniti NO, kaj sprašuje in jim podati določene odgovore, da ne 
bodo pisali tako o teh zadevah. 

 
 

AD 17 PREDLOG SKLEPOV PODANIH NA ODBORU ZA VARSTVO OKOLJA,  
          UREJANJE PROSTORA IN GJS  
 
Uvodno obrazložitev predmetnih sklepov je podal g. ERIK IVANUŠA. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  16 glasovi ZA  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 



SKLEP št. 280/10 
 
Občinski svet Občine Radenci poda predlog Državnemu zboru RS za sprejem Uredbe za 
uvedbo vračila povratne plastične embalaže v trgovinah. 

 
O drugem sklepu bo Občinski svet razpravljal šele takrat, ko bo občinska uprava 
pripravila sklepa s pravilno pravno obrazložitvijo. 

 
AD 17 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da bo OU, pripravila pisne odgovore na zastavljena 
vprašanja. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.50 uri. 
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